

The Department of External Affairs announces today that a ministerial delegation from Togo headed by the Minister of Foreign Affairs, Mr. Hunlédé, comprising Mr. Kodjo, the Minister of Finance and Economy, and Mr. Dogo, the Minister of Planning, Commerce, Industry and Transport, is visiting Canada from June 27 to July 2 at the invitation of the Secretary of State for External Affairs, the Honourable Allan J. MacEachen.

During the visit the Togolese Delegation will have discussions with the Parliamentary Secretary to the Secretary of State for External Affairs, Miss Monique Bégin; the President of the Export Development Corporation, Mr. John A. MacDonald; the Vice-President of the Canadian International Development Agency, Mr. Bruce Williams; and the Vice-President of the International Development Research Center, Mr. Lucien Michaud. A State dinner will be hosted in honour of the Togolese Delegation by the Honourable Mitchell Sharp, the Acting Secretary of State for External Affairs.

The Togolese Delegation will leave Ottawa for Montreal June 30 where it will visit the Olympic site the next day.

*

*

*

Le Ministère des Affaires extérieures annonce que suite à une invitation du Secrétaire d'Etat aux Affaires extérieures, une délégation pluri-ministérielle togolaise dirigée par le Ministre des Affaires étrangères, M. Hunlédé, et composée de M. Kodjo, Ministre de l'Economie et des Finances, et de M. Dogo, Ministre du Plan, du Commerce, de l'Industrie et des Transports, visite le Canada du 27 juin au 2 juillet prochain. Le programme de la visite prévoit des entretiens avec le Secrétaire parlementaire du Secrétaire d'Etat aux Affaires extérieures, Mlle Monique Bégin; le Président de la Société pour l'Expansion des exportations, M. John A. MacDonald; le Vice-président de l'Agence canadienne de développement international, M. Bruce Williams, et le Vice-président du Centre de Recherches pour le Développement international, M. Lucien Michaud. Un dîner d'Etat sera offert par le Secrétaire d'Etat suppléant aux Affaires extérieures, M. Mitchell Sharp.

La délégation togolaise se rendra par la suite à Montréal où elle visitera les installations olympiques.